
اخبارخبر كوتاه جلسه مشترک دانشگاهیان دانشگاه لرستان و مدیران شرکت آب و فاضلاب شهری استان

مدیرعامل آب منطقه ای لرستان : 

۴۸درصد حجم سدهای استان لرستان خالی است

مدیر امور آبفای شهرستان شهریار :

304 رشته انشعاب آب غیر مجاز به مجاز تبدیل شد

 جلسه مشترک مسئولان و تعدادی از اعضای 
شرکت  مدیران  و  لرستان  دانشگاه  علمی  هیئت 
تقویت  راستای  در  استان،  شهری  فاضلاب  و  آب 
برگزار  دوجانبه،  پژوهشی  علمی،  همکاریهای 
لرستان،  دانشگاه  فناوری  و  پژوهش  شد.معاون 
محل  در  که  جلسه  این  در  فیضیان  محمد  دکتر 
استان  اتاق جلسات شرکت آب و فاضلاب شهری 
این  لرستان،  گفت:»دانشگاه  شد،  تشکیل  لرستان 
پژوهشی  و  علمی  همکاریهای  که  دارد  را  آمادگی 
خود با دستگاههای اجرایی و بخش صنعت استان 
گسترش  مشکلات،  و  چالشها  حل  جهت  در  را 
لرستان،  افزود:»دانشگاه  فیضیان،  دهد«.دکتر 
بخش  در  ویژه  به  خوبی  پتانسیلهای  و  امکانات 
مراکز  اجرایی،  دستگاههای  و  دارد  آزمایشگاهی 
برای  امکانات  این  از  بایستی  شرکتها،  و  صنعتی 
نمایند«. استفاده  رفع مشکلات حوزه کاری خود، 
ای  جزیره  نگاه  نوع  همیشه،  داشت:»  اظهار  وی 
مانع همکاری بین حوزه تحقیق و حوزه اجرا بوده 
است که خوشبختانه در سالهای اخیر، رویکرد تیم 
همکارهای  گسترش  لرستان،  دانشگاه  مدیریتی 
علمی، پژوهشی و فناوری با سایر ادارات، دستگاهها 
همه  تا  است  بوده  استان  درون  صنعتی  مراکز  و 
برمعیار  و  مشترک  همکاری  یک  در  بتوانیم 
مهم  گامهای  کاربردی،  پژوهشهای  و  تحقیقات 
برای رفع مشکلات منطقه ای و استانی برداریم«.
مدیر ارتباط با جامعه و کارآفرینی دانشگاه لرستان، 

جلسه  این  در  هم  الماسی  الدین  سیدنجم  دکتر 
حوزه  بین  ارتباط  و  تعاملات  گسترش  بر ضرورت 
های دانشگاهی با حوزه های اجرایی، تأکید نمود.
است  بوده  این  تلاشمان  کرد:»همواره  تصریح  وی 
از  استان  ادارات  و  دستگاهها  و  صنعتی  مراکز  که 
مقاطع  در  کاربردی  و  تقاضامحور  های  نامه  پایان 
حمایت  عالی،  آموزش  نظام  تحصیلی  مختلف 
شهری  فاضلاب  و  آب  شرکت  کنند«.مدیرعامل 
نیز  وند  کرم  حمیدرضا  مهندس  لرستان،  استان 
بازدید  های  پروژه  که  خواست  دانشگاهیان  از 

مراکز  از  علمی  هیئت   اعضای  و  دانشجویان 
همچون  استان  شهری  فاضلاب  و  آب  تأسیساتی 
تصفیه خانه ها را اجرایی کنند تا براساس مشاهده، 
تقویت  کاربردی،  پژوهشهای  و  تحقیقات  روند 
تشریح  وند،  کرم  مهندس  رود.   پیش  و  شود 
کرد:»شرکت آب و فاضلاب شهری استان لرستان، 
نوع  از  پژوهشی  و  تحقیقاتی  های  پروژه  انجام  از 
مشکلات  حل  به  منجر  که  عملیاتی  و  کاربردی 
می  حمایت  کاملًا  شود،  شرکت  این  کاری  حوزه 
کند«.مهندس کرم وند، از تقویت و گسترش ارتباط 

بین بخشهای دانشگاهی و  و همکاریهای مشترک 
با شرکت آب و فاضلاب شهری استان،  تحقیقاتی 
استقبال کرد.وی، اظهار داشت:»هرچقدر تحقیقات 
و پژوهشهای کاربردی تقویت شوند و پژوهشها در 
باشند  مشکلات  رفع  در جهت  و  نیازها  با  تناسب 
ارتباط بین دانشگاه و جامعه نیز قوی تر خواهد شد 
و به نفع جامعه است«.گفتنی است در این جلسه، 
معاون دانشجویی دانشگاه لرستان، دکتر حجت اله 
دانشگاه  مهندسی  و  فنی  دانشکده  رئیس  یونسی، 
لرستان، دکتر فریدون امیدی نسب و تعدادی دیگر 
حضور  لرستان،  دانشگاه  علمی  هیئت  اعضای  از 
هرچه  جهت  در  را  خود  دیدگاههای  و  داشتند 
دانشگاه  بین  پژوهشی  و  علمی  ارتباط  بهترشدن 
لرستان و شرکت آب و فاضلاب شهری استان، بیان 
نمودند.از جمله اینکه: چنین جلساتی تداوم داشته 
شوند.مهندس  برگزار  منظم  صورت  به  و  باشند 
کرم وند نیز تصریح کرد که در جلسات تخصصی 
هیئت  اعضای  یا  عضو  این شرکت،  داخلی  فنی  و 
با دستور  متناسب  و  مرتبط  دارای تخصص  علمی 
از  تا  باشند  داشته  حضور  جلسات  در  جلسه،  کار 
برای  دانشگاهیان،  تخصصی  دیدگاههای  و  نظرات 
رفع مشکلات و ارائه راه حلهای عملیاتی، استفاده 
شود.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب شهری استان 
کارآفرینی  و  با جامعه  ارتباط  مدیریت  از  لرستان، 
دانشگاه لرستان که پیگیر برگزاری اینگونه جلسات 

مشترک است تقدیر و تشکر نمود.  

به گزارش روابط عمومی آب منطقه ای لرستان 
، رضا میرزایی در پنجمین جلسه شورای حفاظت 
که  کم آبی  با  سازگاری  ملی  طرح  و  آب  منابع  از 
عمرانی  معاونت  حضور  با  و  استاندار  ریاست  به 
،فرمانداران و مدیران دستگاههای اجرایی استان در 
سالن جلسات استانداری برگزار شد، اظهار داشت: 
براساس آمار شبکه باران سنج شرکت آب منطقه ای 
آبی  سال  ابتدای  از  بارش ها  کل  میزان  لرستان 
جاری تاکنون معادل ۶۷۸میلی متر بوده که  نسبت 
به مدت مشابه سال قبل حدود ۱۸۹درصد و نسبت 
به میانگین آمار بلندمدت ۴۹ساله حدود۱۰۱درصد 
بیش ترین  اساس  همین  بر  است.  داشته  افزایش 
 ۶۲۵ با  پلدختر  شهرستان  در  باران  بارش  میزان 
میلی متر   ۳۷۷ با  الیگودرز  شهرستان  و  میلی متر 
کم ترین میزان بارش را  در سال آبی جاری تاکنون 

داشته است.مدیرعامل شرکت آب منطقه ای لرستان 
از  استان  رودخانه های  رواناب    حجم  به  اشاره  با 
  ۹۶-۹۷ آبی  سال  بهمن ماه  پایان  تا  مهر  ابتدای 
محل  در  خرم آباد  رودخانه  رواناب  حجم    : افزود 
ماه ۲۱۷مترمکعب  بهمن  پایان  تا  ویسیان  آب  دو 
۸۶درصد  حدود  گذشته  سال  به  نسبت  که  بوده 
بلندمدت  آماری  دوره  به  نسبت  و  داشته  افزایش 
این  در  کشکان  رواناب   حجم  و  حدود صددرصد 
محل حدود ۴۳۵میلیون مترمکعب  بوده که نسبت 
به سال گذشته ۹۲درصد و نسبت به آمار بلندمدت 
حجم  میزان   ، داشته است  افزایش  حدود۷۰درصد 
حوزه  در  که  نیز  کوهدشت   مادیان رود  رواناب 
می کند   پیدا  تلاقی  کشکان  با  پلدختر  شهرستان 
به  نسبت  که  بوده  مترمکعب  ۲۸میلیون  تاکنون 
سال گذشته حدود  ۵۸۷درصد و نسبت به میانگین 

آمار بلندمدت ۲۶درصد افزایش داشته است.میرزایی 
تیره  رودخانه  سالانه  آورد  حجم  کل  داشت:  بیان 
پایان بهمن ماه ۳۱۰میلیون مترمکعب  تا  حوزه دز 
بوده که نسبت به دوره مشابه  سال قبل ۳۵۲درصد 
افزایش  درصد   ۱۰۲ بلندمدت  آمار  به  نسبت  و 
در  ای  منطقه  آب  شرکت  عامل  داشته است.مدیر 
استان  سدهای  مخازن  پشت  آب  ذخایر  خصوص 
مخزن۶سد  امسال حجم  ماه  بهمن   ۱۲ تا   : افزود 
کزنار  و  خان آباد،حوضیان  ایوشان،هاله،  مروک، 
موجود  آب  و  مترمکعب  ۲۰۶میلیون  الیگودرز 
مترمکعب   ۱۱۴میلیون  کنون  تا  سدها  این  پشت 
بوده است، در همین راستا ۵۲درصد حجم مخازن 
سدهای استان پرُ و ۴۸درصد خالی است.مدیرعامل 
کرد:  خاطرنشان  لرستان  منطقه ای  آب  شرکت 
مترمکعب  ۵۲میلیون  ایوشان  سد  مخزن  حجم 

مترمکعب  حاضر۴۸٫۶۸میلیون  حال  در  و  بوده 
پیش بینی  این وضعیت  با  که  است  آب پشت سد 
می شود تا پایان سال سرریز کند و اراضی منطقه 
آب  کمبود  از  بخشی  همچنین  و  چغلوندی  زاغه، 
رودخانه کشکان را تأمین آب کند.میرزایی افزود : 
کل ظرفیت مخزن سدهاله کوهدشت ۳٫۵میلیون 
مترمکعب است که طی روزهای اخیر با گذشت ۱۲ 
سال ، این سد سرریز کرده، هم چنین حجم مخزن 
الیگودرز حدود ۱۴میلیون مترمکعب  سد خان آباد 
بوده و حجم آب موجود پشت این سد ۵٫۶میلیون 
منطقه ای  آب  شرکت  است.مدیرعامل  مترمکعب 
لرستان عنوان کرد: خوشبختانه سد کزنار الیگودرز 
گذشته  هفته  ۸۰۰هزارمترمکعب  مخزن  حجم  با 
به  نیز  حوضیان   سد  مخزن   حجم  کردو  سرریز 

۳۱میلیون مترمکعب  رسید.

مدیر امور آب و فاضلاب شهرستان شهریار از شناسایی و جمع 
آوری ۳۰۴ رشته انشعاب آب غیر مجاز از ابتدای سال جاری خبر داد.، 
بهزاد اسدی در این خصوص اظهار داشت: با توجه به محدودیت ها 
در تامین آب شرب  یکی از معضلات مهم در شبکه توزیع آب شرب 
افت  آب،  رفت  هدر  موجب  که  بوده  مجاز  غیر  آب  انشعابات  وجود 
فشار، اختلال در شبکه توزیع آبرسانی و مصارف نامتعارف می شود، 
اینگونه تخلفات  و  انشعاب غیر مجاز جرم محسوب شده  از  استفاده 
از طریق مراجع قضایی پیگیری می شود.او گفت: در راستای تولید 
وتوزیع عادلانه آب شرب، شناسایی و تشدید برخورد با انشعابات غیر 
مجاز و پیگیری موضوع از طریق مراجع قضایی از مهمترین اولویت 
های آبفا بوده و در همین راستا با پیگیری و همت مجموعه همکاران 

در امور مشترکین، حراست، دفتر حقوقی و عوامل اجرایی ، موفقیت 
های خوبی  حاصل شده و از ابتدای سال جاری تعداد ۴۸۵  رشته 
انشعاب آب غیر مجاز در اقطار مختلف شناسایی که تعداد ۳۰۴ رشته 
مجاز  غیر  انشعابات  افزود:  است.اسدی  تبدیل شده  مجاز  انشعاب  به 
موجب افزایش شکستگی، کمبود آب ، ایجاد آلودگی در شبکه های 
توزیع آبرسانی و افزایش هزینه های مربوط به بازسازی شبکه شده 
و در نهایت موجب تضییع حقوق مشترکان می شود.مدیر امور آب و 
فاضلاب شهریار در پایان اظهار داشت: شهروندان درصورت مشاهده 
هرگونه استفاده غیرمجاز از شبکه آبرسانی، مراتب را از طریق شماره 
گونه  این  آوری  جمع  به  نسبت  تا  کنند  رسانی  اطلاع   ۱۲۲ تلفن 

انشعابات توسط عوامل اجرایی شرکت آب و فاضلاب اقدام شود.

معاون وزیر راه و شهرسازی:

مراقبت از اراضی ملی و دولتی در تعطیلات نوروز

مدیرعامل سازمان بیمه سلامت در بوشهر:

  استقرار دولت الکترونیک اجتناب ناپذیر است

این مطلب که  اعلام  با  مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن 
برای اجرای طرح ملی احداث ۴۰۰ هزار واحد مسکونی و همچنین 
مسکن  و  زمین  ملی  سازمان  مهر،  مسکن  واحد  هزار   ۵۰۰ تکمیل 
پایان  تا  اسفندماه   ۲۶ از  گفت:  داشت،  خواهد  حداکثری  همکاری 
تعطیلات نوروز، مراقبت از اراضی ملی و دولتی رصد روزانه و پیگیری 

مداوم خواهد شد.
جمع  در  مسکن  و  زمین  ملی  سازمان  مدیرعامل  نبیان  علی 
تبیین  به  کشور  سراسر  استان های  شهرسازی  و  راه  کل  مدیران 
گفت:  و  پرداخت  جدید  دوره  در  وزارتخانه  برنامه های  و  سیاست ها 
تغییر در ارزیابی عملکردها، تشکیل جلسات منظم ماهانه با استان ها، 
مشارکت در احداث ۴۰۰ هزار واحد مسکونی، مشارکت در تکمیل ۰ 
هزار واحد مسکن مهر باقی مانده، وصول مطالبات ادامه مسکن مهر 
و  زمین  ملی  سازمان  برنامه های  از  بخشی  مطالبات جاری  و وصول 
مسکن با مدیران کل راه و شهرسازی استان های سراسر کشور است.
به گروه های  واگذاری زمین  مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن 
هدف، اقشار ویژه و خانواده های دارای دو معلول را از دیگر برنامه های 
واحد  هزار   ۴۰۰ احداث  در  افزود:  و  برشمرد  آتی  سال  در  سازمان 
مسکونی که ۲۰۰ هزار واحد آن توسط شهرهای جدید، ۱۰۰ هزار 
واحد توسط شرکت بازآفرینی شهری و ۱۰۰ هزار واحد توسط بنیاد 
سازمان  بین  لازم  تفاهم های  می شود،  انجام  اسلامی  انقلاب  مسکن 
ملی زمین و مسکن، بنیاد مسکن انقلاب اسلامی و شرکت بازآفرینی 
شهری انجام شده است.نبیان همچنین از انجام مکاتباتی در ارتباط 

با سرعت دادن به طرح احداث ساخت مسکن با رئیس بنیاد مسکن 
انقلاب اسلامی و همچنین استان های کشور خبر داد و گفت: تعامل 
به منظور احداث واحدهای مسکونی بر اساس برنامه پیش بینی شده 
داده  تخصیص  زمینی  اعلام شده،  برنامه های  از  خارج  و  بود  خواهد 
یا  و  بازآفرینی شهری  که شرکت  مناطقی  در  معنا،  بدین  نمی شود. 
شهرهای جدید و همچنین بنیاد مسکن انقلاب اسلامی زمین داشته 
باشد در اجرای این طرح خود هزینه می کنند اما در مناطقی که زمین 
وجود ندارد سازمان ملی مکلف به تامین زمین است.نبیان همچنین از 
تشکیل جلساتی با دبیر شورای عالی شهرسازی و معماری ایران برای 
برای تخصیص  امکانات وزارتخانه و استان ها  از ظرفیت ها و  استفاده 
راه  وزیر  داد.معاون  خبر  مسکونی  واحدهای  احداث  برنامه  به  زمین 
تکمیل  به  وزارت خانه  دغدغه های  دیگر  از  همچنین  شهرسازی  و 
واحدهای مسکونی مهر اشاره کرد و گفت: یکی دیگر از دغدغه های 
دولت و وزارت راه و شهرسازی اتمام واحدهای مسکونی مهر است که 
در شهرهای بالای ۲۵ هزار نفر در حوزه سازمان ملی زمین و مسکن 
بازدیدها و جلساتی که در خصوص مسکن مهر و شورای  است. در 
مسکن در استان ها داریم، تلاش خواهیم کرد تا واحدهای نیمه تمام 
و خدمات روبنایی و زیربنایی در اسرع وقت به اتمام برسند.وی در عین 
حال در تکمیل طرح واحدهای مسکن مهر و همچنین احداث ۴۰۰ 
هزار واحد مسکونی حمایت و همراهی معاونان عمرانی استانداران را 
حائز اهمیت خواند.نبیان تاکید کرد: بحث توسعه دولت الکترونیک، 
شفافیت اطلاعات، ارتقای سلامت اداری و صیانت از حقوق دولت در 

اراضی شهری و پیشگیری از تصرفات از دیگر دغدغه هاست که هم 
اکنون در دستور کار قرار دارد.معاون وزیر راه و شهرسازی همچنین 
را  مسکن  و  زمین  ملی  سازمان  تلاش  و  دغدغه ها  از  دیگری  بخش 
احتمالی  تصرفات  و  دخل  به  دادن  سامان  سال،  پایانی  روزهای  در 
و گفت:  عنوان کرد  آن  از  قبل  و  نوروز  تعطیلات  در  زمین خواری  و 
احتمال  و  می بریم  سر  به  سال  پایانی  روزهای  در  اینکه  به  توجه  با 
دخل و تصرف در اراضی ملی و دولتی در این ایام تشدید می شود، 
به همین منظور یگان حفاظت سازمان ملی زمین و مسکن به روال 
سابق حفاظت از اراضی ملی و دولتی را در ایام تعطیل در دستور کار 
خود قرار داده است.وی تاکید کرد: از استان ها می خواهیم که در این 
ایام نهایت همکاری را با یگان حفاظت سازمان ملی زمین و مسکن 
داشته باشند و گزارش های دریافتی را در اسرع وقت، در اختیار یگان 
حفاظت سازمان ملی زمین و مسکن قرار دهند.نبیان تصریح کرد: از 
۲۶ اسفندماه تا پایان تعطیلات نوروز، مراقبت از اراضی ملی و دولت 
به صورت روزانه رصد و این کار پیگیری مداوم خواهد شد.وی یادآور 
این روند  به  از شورای حفظ حقوق بیت المال می تواند  شد: استفاده 
کمک قابل توجهی کند. همچنین، هماهنگی با مجموعه یگان انتظامی 
نیز در دستور کار خواهد بود.مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن 
در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به این مطلب که پرونده های 
مربوط به زمین خواری در دست بررسی است، گفت: تلاش می کنیم 
از این مهم به نحو  تا تیم حقوقی خود را قوی تر از گذشته کنیم و 

شایسته ای استفاده ببریم.

بیمه  سازمان  مدیرعامل   : امتیاز   بوشهر- 
دولت  استقرار  از  صحبت  وقتی  گفت:  سلامت 
بلکه  نیست،  مزیت  دیگر  می کنیم،  الکترونیک 
دولت الکترونیک حالا یک  ضرورت و اجتناب ناپذیر 
است.طاهر موهبتی در اجلاس معاونان پشتیبانی و 
توسعه و ذیحسابان بیمه سلامت  کل کشور که در 
بود که می گفتیم  زمانی  افزود:  برگزار شد،  بوشهر 
و  بگیرد  شکل  جامعه  در  الکترونیک  نظام  کاش 

اما حالا هیچ  آن  صحبت می کردیم،  از مزیت های 
در  را  الکترونیک  دولت  این که  مگر  نداریم  راهی 
کشور شکل بدهیم.  وی ادامه داد: در سازمان بیمه 
زیرساخت  وجود  نیازمند  اقدامی  هر  نیز  سلامت 
منابع،  مدیریت  همپوشانی،  رفع  است.  تی  آی 
درمانی  پروتکل های  و  بالینی  اجرای  راهنماهای 
الکترونیک  سازمان  و  تی  آی  زیرساخت  وجود  به 
بستگی دارد. به همین علت بود که معاونت  فناوری 
اطلاعات را در سازمان بیمه سلامت ایجاد کردیم. 
البته باید به سمتی حرکت کنیم که معاونت بیمه 
آی  زیرساخت  کاغذ  از  از  استفاده  جای  به  گری 
تی استفاده کند و دیگر نیازی به معاونت جداگانه 

فناوری اطلاعات نداشته باشیم. 
 موهبتی بیان کرد: در راستای ایجاد سازمان 

الکترونیک در سازمان بیمه سلامت، رسیدگی اسناد 
نویسی  و  نسخه  اصفهان  در  الکترونیک  به صورت 
الکترونیک در کرمان اجرایی شد. همچنین موضوع 
بیمارستان های  همه  در  نیز  سنجی  استحقاق 
دولتی شکل گرفته است،  اما به دنبال این هستیم 
اعتبارسنجی  و  استحقاق سنجی  کامل  فرآیند  که 
بیمه  سازمان  مدیره  هیئت  رییس  شود.   اجرایی 
زیرساخت  وجود  از  مهم تر  البته  افزود:  سلامت 
آی تی، باید به رفتارهای اجتماعی نیز توجه ویژه 
کامل  اجرای  زمینه  در  کرد:  اظهار  وی   داشت.  
سازمان الکترونیک در بیمه سلامت، نیازمند کمک 
بخش های  دیگر  و  پزشکی  نظام  سازمان  پزشکان، 
هستیم.  مدیرعامل سازمان بیمه سلامت همچنین 
و  توسعه  معاونت  اهمیت  درباره  اجلاس  این  در 

سازمان  در  توسعه  معاونت  اگر  گفت:  پشتیبانی 
و  برنامه ها  این سازمان  اصلاح شود،   بیمه سلامت 
کار خود را به درستی اجرا می کند. در کشورهای 
توسعه یافته ۷۰ درصد  تولید ثروت توسط نیروی 
میزان  این  ما  کشور  در  اما  می شود،  انجام  انسانی 
فقط ۳۱ درصد است. متاسفانه ما نیروی انسانی را 
جدی  نمی گیریم و در زمینه تکریم نیروی انسانی 

به سمت نادرستی پیش می رویم. 
رفاه  و  معیشت  به  باید  کرد:  اظهار  موهبتی   
با  است  داشت.گفتنی  ویژه  توجه  انسانی  نیروی 
گناوه، طرح  و  بوشهر  بین  کنفرانس  ویدیو  ارتباط 
نسخه نویسی الکترونیک با حضور استاندار  بوشهر و 
مدیرعامل سازمان بیمه سلامت در شهرستان گناوه 

آغاز شد.

بلوار شهید نژاد اكبر روشن شد
شهرداری  عمومی  روابط  اداره  گزارش  به 
بابل  شهرداری  سرپرست  کیانی  مهندس  بابل، 
اکبر  نژاد  شهید  بلوار  روشنایی  درخصوص 
نور  تأمین  با هدف  و  زیباسازی  منظور  گفت؛به 
مناسب و روشنایی شهرداري بابل اقدام به نصب 
۲۴ عدد تیر چراغ برقها و روشنایی در این بلوار 

نمود.
روشنایی بلوار شهید نژاد اکبر در دستور کار 
شهرداري قرار داشته است  و با اتمام کار عمراني 
نصب تیرهاي برق انجام شده است و آماده بهره 
تأمین  راستای  در  که  طرح  است.این  برداري 
شهری  منظر  و  سیما  زیباسازی  مناسب،  نور 
میلیارد   ۲،۵۰۰،۰۰۰،۰۰۰ بر  بالغ  اعتباري  با 
اکنون  فوق  اجرای طرح  با  است.  گرفته  صورت 
چندان شده  دو  در شب  بلوار  این  بصری  جلوه 

است.
شوراي  و  شهرداري  که  اقداماتي  تمام 
اسلامي شهر انجام مي دهد در راستاي خدمت 
و  آنهاست  رضایت  جلب  و  شهروندان  به  
امیدواریم با کارهاي دیگري که در دست اقدام 
و اجرا داریم بتوانیم طیب خاطر شهروندان را 

نماییم. کسب 

فرماندار ملارد : انشعابات واحد های 
تولیدی بدهکار بدون هماهنگی با 

فرمانداری قطع نشود
موانع  رفع  و  تسهیل  کارگروه  جلسه 
این  فرماندار  ریاست  به  ملارد  شهرستان  تولید 

شهرستان برگزار شد.
علی کیوانی : ملارد، توکلی کجانی فرماندار 
تسهیل  کارگروه  جلسه  در  ملارد  شهرستان 
به  اشاره  با  شهرستان  این  تولید  موانع  رفع  و 
همه  همکاری  لزوم  و  کشور  اقتصادی  وضعیت 
دستگاه ها برای ثبات اشتغال موجود و حمایت 
خدماتی،  گفت:دستگاهی  تولیدکنندگان  از 
انشعابات آب ، برق و گاز مشترکین واحد های 
تولیدی بدهکار را بدون هماهنگی با فرمانداری 
ارکان  ادامه  در  ملارد  فرماندار  ننمایند.  قطع 
بودن  مقاوم  را  مقاومتی  اقتصاد  اساسی  های 
تولید  و  ملی  های  ظرفیت  از  اقتصاد،استفاده 
تولید  داخلی، مدیریت مصرف و مدیریت منابع 
بیان داشت. توکلی کجانی رونق و ثبات اشتغال 
موجود را جز برنامه های اولویت دار این کارگروه 
برشمرد، اظهارداشت : حمایت از سرمایه گذاران 
اصلی  وظایف  از  آنان  موانع  و  مسائل  رفع  و 
حفظ  برای  باید  و  است  اجرایی  های  دستگاه 
عملکرد و ارتقا میزان تولیدتلاش مضاعف کرد. 

را  نقشی  باید  کارگروه  این  داد:  ادامه  وی 
ایفا کند که با مثبت نگری و پیدا کردن راههای 
منطقی و هموار کردن زمینه مشکلات واحدهای 
صاحبان  جلسه  ادامه  نماید.در  حل  را  تولیدی 
و  مسائل  بیان  به  یک  هر  تولیدی  واحدهای 
مشکلات خود پرداختند که در پایان موضوعاتی 
سرمایه  درخواست  بانکی،  معوق  بدهی  شامل 
تامین  و  مالیاتی  حوزه  در  بدهی  گردش،  در 
بود  واحدها   این  مشکلات  جمله  از  اجتماعی 
قالب  در  تصمیماتی  بررسی  و  بحث  از  پس  که 

مصوبات اتخاذ گردید.

دیدار رئیس مركز مدیریت راهبردی 
افتا در گیلان با مدیرعامل شركت گاز:

استان  گاز  شرکت  مدیرعامل  اکبر  حسین 
گیلان در دیدار با دکتر نوروز زاده رئیس مرکز 
عرض  ضمن  گیلان  در  افتا  راهبردی  مدیریت 
در  گازرسانی  وضعیت  از  گزارشی  مقدم  خیر 

استان ارائه نمود.
وی اظهار داشت: هم اکنون تمامی شهرها  
گاز طبیعی  نعمت  از  استان  در  روستا  و ۱۹۶۴ 
مندی  بهره  درصد  متوسط  و  مندند  بهره 
 ۹۸ به  استان  روستایی  و  شهری  خانوارهای 
درصد رسیده است و بجهت این عملکرد شایسته 
استان،  در  گازرسانی  توسعه  زمینه  در  شرکت 
افتخار گازرسانی به مردم خوب شهرستان زابل 

به شرکت گاز گیلان واگذار شده است.
با  گیلان  استان  گاز  شرکت  مدیرعامل 
راستای  در  شرکت  این  که  موضوع  این  بیان 
کیفی  اقدامات  ایران  گاز  ملی  شرکت  سیاست 
و  عملیات  بهتر  مدیریت  جهت  در  را  متنوعی 
داده  انجام  مشترکین  به  شایسته  خدمات  ارائه 
است، گفت: مانیتورینگ ایستگاه های گاز یکی 
از این اقدامات کیفی می باشد و هم اکنون تعداد 
ایستگاه   ۳۵ و   CNG  ۹۱ صنعتی،  ۱۸۴واحد 
CGS از راه دور مانیتور می شود. مهندس اکبر 
نوروززاده  دکتر  از حضور  تشکر  پایان ضمن  در 
تعامل  با  تا  کرد  امیدواری  ابراز  گاز  شرکت  در 
و ارتباط بیشتر و مؤثرتر، اشتباهات و خطاهای 

امنیتی احتمالی به حداقل ممکن کاهش یابد.
سپس دکتر  نوروززاده رئیس مرکز مدیریت 
راهبردی افتا در گیلان ضمن قدردانی از کیفی 
گیلان  استان  گاز  شرکت  در  خدمات  سازی 
دشمنان  طمع  مورد  همواره  انرژی  بحث  گفت: 
بوده و هست و  امور IT به عنوان یک تسهیل 
و  کیفی  افزایش سطح  در  جهت  تواند  می  گر 
ایفا  شایانی  نقش  شرکت  های  فعالیت  ایمنی 
کار  ماهیت  به  توجه  با  داشت:  اظهار  نماید.وی 
مشترکین  به  مستمر  خدمات  ارائه  گاز،  شرکت 
بسیار مهم است فلذا ما در مرکز افتا در راستای 
افزایش امنیت و توسعه اطلاعات آماده همکاری 

با شرکت گاز هستیم. 
برشمردن  ضروری  با  زاده  نوروز  دکتر 
های  سازمان  و  ادارات  چابکی  سطح  افزایش 
امنیت  کمیته  جلسات  تشکیل  لزوم  بر  دولتی 
هماهنگی  آن جهت  مصوبات  ارجاع  و  اطلاعات 
اساس  بر  کارها  انجام  گفت:  و  کرد  تاکید  بهتر 
اطلاعات  امنیت  افزایش  موجب   ISO۲۷۰۰۰
خصوص  در  دیدار  این  در  شود.همچنین  می 
شبکه  ایجاد  قبیل  از  کیفی  اقدامات  سایر 
پرسرعت مخابراتی، پروژه کنتورخوانی آنلاین و 
و   CNG ، CGS های  ایستگاه  مانیتورینگ 
مشترکین عمده توضیحاتی ارائه شد و در پایان 
از مرکز مکانیزه پیام و اتفاقات و دیسپچینگ گاز 
بازدید شد و توضیحات لازم درخصوص نحوه کار 

این مراکز ارائه شد.

مدیرعامل سازمان بیمه سلامت ایران؛
 چهار میلیون و 600 هزار هم پوشانی 

بیمه ای داشته ایمد
رسانه  اصحاب  با  نشست  در  موهبتی  طاهر 
در بوشهر اظهار داشت : چهار میلیون و ۶۰۰ هزار 
هم پوشانی بیمه ای داشته ایم که با برنامه ریزی 
های انجام شده پیش بینی می شد که دو میلیون 
هم پوشانی کم شود.وی افزود: با وجود تلاش های 
انجام شده تاکنون یک میلیون و هفتصد و پنجاه 
هم پوشانی انجام شده و به دنبال این هستیم که 
تا پایان سال به دو میلیون برسد.مدیرعامل سازمان 
بیمه سلامت ایران تصریح کرد: طرح ایجاد نسخه 
الکترونیک در استان کرمان به مدت دو سال به 
به  هم  نتایج خوبی  که  اجرا شد  آزمایشی  شکل 
مسیر  در  کرد:  بیان  است.موهبتی  داشته  همراه 
اجرای این طرح، فردی که به پزشک معالج و یا 
مراکز بیمارستانی مراجعه می کنند از طریق کد 
ملی، شناسایی فرد انجام و ضمن تعیین وضعیت 
شود.وی  می  درمان مشخص  مسیر  پوشانی،  هم 
روند  فرد در  پیامک  از طریق سیستم  بیان کرد: 
حوزه درمان قرار می گیرد.مدیرعامل سازمان بیمه 
نویسی  نسخه  ضوابط  شد:  یادآور  ایران  سلامت 
الکترونیکی از طریق مجلس به سازمان های بیمه 
دچار  کمتر  مردم  شود  سبب  که  شده  اعلام  گر 
مشکل شوند.موهبتی ادامه داد: پزشکان و مراکز 
های  نسخه  صدور  به  اقدام  که  قراردادی  طرف 
الکترونیکی می کنند می توانند در پایان هر ماه، 
تا ۹۰ درصد هزینه های خود را دریافت کنند.وی 
این که ۸۵ درصد بیمه شدگان سازمان  با اعلام 
بیمه سلامت در سطح کشور به شکل رایگان تحت 
پوشش این سازمان قرار دارند، گفت: در طی سال 
جاری، سه پروژه بزرگ استحقاق سنجی از بستری 
و  الکترونیک  به صورت  اسناد  تبادل  به سرپایی، 
داریم. اجرا  دست  در  الکترونیکی  نویسی  نسخه 
مدیرعامل سازمان بیمه سلامت ایران عنوان کرد: 
رسانه ها می توانند در این زمینه به ما کمک کنند 
و با توجه به شتابی که نظام الکترونیک دارد شاید 
برخی در مقابل آن مقاومت کنند. موهبتی ادامه 
داد: شورای اطلاع رسانی با حضور رسانه ها شکل 
گیرد که محوریت آن با خبرنگاران است، خبرنگاران 
به ما کمک می کنند که مسائل را بهتر ببینیم.
عرصه  در  ما  چالش  مهمترین  شد:  یادآور  وی 
بیمه سلامت تامین منابع مالی و همچنین تغییر 

رفتارهای اجتماعی است

اتمام یک پروژه تحقیقاتی در شركت 
توزیع برق استان سمنان

سازی  پیاده  جهت  ریزی  برنامه  منظور  به 
یک پروژه تحقیقاتی در شرکت توزیع برق استان 
این  تحقیقات  کمیته  نشست  دهمین  سمنان، 
شرکت تشکیل شد.دبیر کمیته تحقیقات شرکت 
توزیع برق استان گفت: این جلسه به ارائه گزارش 
یافته  انجام  اقدامات  خصوص  در  محقق  نهایی 
ارائه مناسب  پیرامون پروژه تحقیقاتی” بررسی و 
ترین شیوه ایجاد زمین در نواحی مختلف استان 
سمنان “ اختصاص داشت.حسین خسروی بااشاره 
به این که این پروژه در سال ۹۵ مصوب گردیده 
افزود: در این نشست فعالیت های صورت گرفته در 
دو سال اخیر برای عملیاتی شدن  این پروژه توسط 
محقق تشریح شده و تفاوت گسترده مقاومت ویژه 
خاک در نواحی مختلف استان به عنوان یکی از 
چالش های پیش رو در طرح عنوان گردیده است.
مدیرعامل ورئیس کمیته تحقیقات شرکت توزیع 
برق استان از تلاش و زحمات ارزشمند محقق این 
اظهارداشت:  و  کرد  قدردانی  همکار  تیم  و  پروژه 
این طرح نمونه خوبی برای اجرای سیستم زمین 
در سطح استان به ما ارائه داده و واحد مهندسی 
شرکت می بایست با ابلاغ نتایج آن به واحد های 
ذیربط، در جهت رسیدن به یک الگو و دستورالعمل 
زاده  موسوی  محمد  نماید.سید  اقدام  یکپارچه 
باعنوان این که از این پس در بخش اجرای سیستم 
زمین، یک سندقوی و قابل اتکا در اختیار داریم 
حضور  با  که  مشترکی  نشست  در  کرد:  تصریح 
استماع  انجام می گیرد، ضمن  پروژه  این  محقق 
نقطه نظرو دیدگاه های همکاران، تاکید برهرچه 
بیشتر عملیاتی نمودن طرح مذکور، صورت پذیرد.

تقدیر معاون توانیر از همکار شركت 
توزیع برق استان سمنان

مدیریت  شرکت  توزیع  هماهنگی  معاون 
)توانیر(،  ایران  برق  نیروی  توزیع  و  انتقال  تولید، 
تقدیر  استان سمنان  برق  توزیع  از همکار شرکت 
هماهنگی  معاون  فام”  حقی  کرد.”محمودرضا 
از همکاری شایسته “حسین  توانیر  توزیع شرکت 
ضایعات  کنترل  و  ایمنی  دفتر  مدیر  مهراندیش” 
شرکت توزیع برق استان با کارگروه های تخصصی 
فعال  مشارکت  و  توانیر  هماهنگی  معاونت  ایمنی 
در تیم های تخصصی بررسی حوادث ناشی از کار 
شرکت های توزیع نیروی برق قدردانی به عمل آورد.

پذیرش و ارائه مقاله كارشناس شركت برق 
منطقه ای سمنان، در دومین كنفرانس بین 

المللی مدیریت و كسب و كار
و  المللی مدیریت  بین  در دومین کنفرانس 
کسب و کار که در دانشگاه تبریز برگزار شد ، مقاله 
کارشناس شرکت برق منطقه ای سمنان پذیرفته و 
ارائه گردید.این مقاله با عنوان “ اولویت بندی راهبرد 
زنجیره تامین در تولید  برق به روش تحلیل سلسله 
مراتبی فازی” توسط مجتبی امیدیان ازکارشناسان 
معاونت بهره برداری شرکت برق منطقه ای سمنان  
نوشته شد.مجتبی امیدیان کارشناس معاونت بهره 
برداری شرکت برق منطقه ای سمنان ، هدف از 
مدیریت  رویکرد  کردن  مطرح  را  مقاله  این  ارائه 
زنجیره تامین لارج ،به راهبردهای ناب، چابک ، تاب 
آوری و سبز در تولید برق به طور همزمان دانست 
و افزود: در این مقاله با بکارگیری روش توصیفی 
- پیمایشی و دریافت نظرات خبرگان در صنعت 
برق، هریک از ابعاد رویکرد لارج با استفاده از فرایند 
تحلیل سلسله مراتبی فازی)FAHP( و به کمک 
نرم افزار تحت وب سلسله مراتبی فازی چانگ ، 
وزن دهی و اولویت بندی شد.گفتنی است مقاله 
پایگاه  از جمله  پایگاه های علمی معتبر  فوق در 
سیویلیکا  و   )ISC( اسلام  جهان  علوم  استنادی 

)CIVILICA( نمایه گردیده است.
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